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Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

 

Datum 

 

Vrijdag 13 oktober 2023 

Tijd 09.30 - 12.15 uur  

Locatie Raadszaal gemeente Den Helder 

Voorzitter Burgemeester Schouten 

Status Vastgesteld op 1 december 2023 

 

Nr Algemeen 

1 Opening 

Voorzitter burgemeester Schouten opent om 10.15 uur de vergadering en heet allen welkom.  

• Een speciaal welkom met bloemen voor de heer Dijkman, die op 26 september gestart is als 

waarnemend burgemeester van de gemeente Drechterland.  

• De heer Pijl is op 26 september beëdigd en geïnstalleerd als burgemeester van de gemeente 

Medemblik. Ook voor hem staan bloemen klaar, om hem te feliciteren.  

• Bij de heer Straat, tot voor kort waarnemend burgemeester van de gemeente Medemblik, zijn 

namens het algemeen bestuur bloemen bezorgd als dank voor zijn inzet en betrokkenheid bij 

de VR NHN.  

• De voorzitter bedankt de heer De Boer, ook met een bos bloemen, voor zijn gastvrijheid en de 

ontvangst in de prachtige nieuwe raadszaal van Den Helder. 

 

2 Vaststelling agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 

 

3 Mededelingen  

• Openstelling vacature lid auditcommissie: met het vertrek van de heer Straat als waarnemend 

burgemeester van de gemeente Medemblik is een vacature lid auditcommissie ontstaan. Er is 

een profiel voor opgesteld en de vacature staat open. Mevrouw Van Dam geeft aan dat is 

afgesproken uit elke subregio een vertegenwoordiging te hebben in deze commissie. Om die 

reden wordt de vacature uitgezet onder de West-Friese burgemeesters.    

• Raamovereenkomst CERT-dienstverlening NIPV : de heer Taneja geeft een korte toelichting. 

CERT staat voor Computer Emergency Response Team. Het gaat om beschikbare 

cyberspecialisten die de VR 24/7 kan inschakelen bij een onverhoopt cyberincident. Na de 

Europese aanbesteding is deze dienstverlening nu beschikbaar in VR NHN. 

• Stand van zaken zienswijzeprocedure Noodzakelijke wijziging GR VR NHN : op 14 september 

is door de ambtelijk secretaris een e-mail gezonden aan alle leden van het AB, met daarin de 

stand van zaken van deze procedure. Hierop is van de meeste gemeenten alsnog een 

collegebesluit ontvangen. Enkele gemeenten  hebben laten weten dat definitieve besluitvorming 

in het college eind oktober/begin november zal plaatsvinden. Pas daarna zal de wijziging een 

feit zijn en gepubliceerd kunnen worden. Dit doorkruist de nieuwe procedure tot wijzigen van de 

GR (onder coördinatie van de regietafel) niet en is in die zin niet bezwaarlijk.  

• Termijnagenda AB-DB 2023-2024 : ter informatie. 

 

 

 

4 Ingekomen en verzonden stukken 
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• Brief Kroonbenoeming voorzitter VRNHN: met deze brief heeft de koning mevrouw Schouten 

benoemd tot voorzitter van Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. De heer Nieuwenburg 

feliciteert haar met een bos bloemen. 

 • Brief Uitgangspunten toepassing Wet tegemoetkoming schade bij rampen.  

• Brief Toelichting financiële besluiten VRNHN.  

• Aanbiedingsbrief concept kaderstellend besluit Wet gemeenschappelijke regelingen Noord-

Holland Noord.  

 

5 Vaststelling verslag vergadering d.d. 7 juli 2023  

Tekstueel: Het verslag wordt zonder aanpassingen vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van: 

Mevrouw Bonsen-Lemmens heeft in de vorige vergadering aandacht gevraagd voor de gang van 

zaken rond het waarborgfonds en tevens om inzicht te krijgen in het financiële verloop. Er is toen 

aangegeven dat dit meegaat in de financiële cyclus van VR NHN, mevrouw Bonsen denkt echter  

dat het fonds zelf moet rapporteren en ziet dit graag geagendeerd in het algemeen bestuur. De heer 

De Boer zegt toe hierop terug te komen.  

 

 Ter bespreking 

6 Bestuurlijke inrichting VR NHN  

De voorzitter geeft aan dat het gesprek over de bestuurlijke inrichting nog niet is afgerond. Wel ziet 

zij vandaag graag de uitgangspunten vastgesteld, om zodoende een kleine aanpassing in de WGR 

mogelijk te maken. 

Gevraagd besluit 

1. Kennis te nemen van het voorstel inzake de nieuwe bestuurlijke inrichting van VR NHN; 

2. De nieuwe uitgangspunten voor de bestuurlijke inrichting van VR NHN, zoals opgenomen in dit 

voorstel, vast te stellen; 

3. Akkoord te gaan met het wijzigen van artikel 10, lid 1 uit de huidige GR NHN (‘Het dagelijks 

bestuur bestaat uit de voorzitter en vier overige leden.’) in “Het dagelijks bestuur bestaat uit de 

voorzitter en ten minste twee overige leden.”  

 

De heer De Boer spreekt zijn waardering uit voor het proces, maar vindt dat de besluitvorming aan 

het eind ervan moet plaatsvinden en stemt om die reden op dit moment tegen het voorstel. 

Er zijn geen andere opmerkingen.  

 

Het AB besluit conform het voorstel. 

 

7 Voorstel tijdelijke samenstelling DB   

De voorzitter licht toe dat met het vertrek van de heer Pijl een vacature is ontstaan in het DB. Het 

voorstel is om de huidige samenstelling van het DB te handhaven, totdat consensus is bereikt over 

de nieuwe bestuurlijke inrichting, met dien verstande dat ook de heer Pijl adviserend lid wordt en in 

voorkomende gevallen geen stemrecht heeft. 

 

Gevraagd besluit 

Te besluiten om burgemeester Pijl bij het dagelijks bestuur tijdelijk aan te laten zitten zonder 

stemrecht, om ruimte te bieden aan de discussie en besluitvorming inzake de bestuurlijke 

governance. 

 

Het AB besluit conform het voorstel. 
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8 Portefeuillehouderschap Risicobeheersing  

De voorzitter deelt mee dat wordt voorgesteld de heer Voskuil aan te wijzen als bestuurlijk 

portefeuillehouder Risicobeheersing.  

 

Gevraagd besluit 

Burgemeester Voskuil aan te wijzen als bestuurlijk portefeuillehouder Risicobeheersing. 

 

Het AB besluit conform het voorstel. 

 

9 

9.1 

 

Brandweer 

Ontwikkelingen brandweer   

De voorzitter geeft het woord aan de heer De Boer, voorzitter bestuurlijke adviescommissie 

brandweerzorg, om het proces met de raden aangaande de ontwikkelingen brandweer  toe te 

lichten. De heer De Boer schetst dat de regionale raadsbijeenkomsten inmiddels in alle subregio’s 

hebben plaatsgevonden. Er was genoeg gelegenheid om vragen te stellen. Met de discussie die in 

de themabijeenkomst van het AB gisteren heeft plaatsgevonden in gedachten wil de heer De Boer 

ruimte bieden om de raden één op één meer uitleg te geven over de complexe materie. 

Er zijn geen vragen en geen opmerkingen. 

 

9.2 Uitspraak Inspectie J&V over pilots Brandweerassistent en First Responder  

De voorzitter geeft het woord aan de heer De Boer. Het gaat met name om de reactie op de brief 

van de Inspectie. Het algemeen bestuur gaat akkoord met de conceptbrief zoals deze is opgesteld. 

 

9.3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bluswatervoorziening – stand van zaken VR NHN  

De voorzitter geeft het woord aan de heer Pijl. De heer Pijl licht toe dat de inspectie nu een positief 

oordeel heeft gegeven op de bluswatervoorziening, dit in tegenstelling tot het eerdere rapport. Er is 

hier ook het nodige voor gebeurd. VR NHN werkt nog aan een dashboard om beter inzicht te krijgen 

in de bluswaterdekking en zal hierover in gesprek gaan met gemeenten. De heer Pijl vraagt allen 

om dit in de eigen gemeente te bespreken, ook met de postcommandanten.  

 

Gevraagd besluit 

1) kennis te nemen van de brief d.d. 19 juli 2023 van de Inspectie J & V aan de Minister; 

2) kennis te nemen van de stand van zaken van de bluswatervoorziening van de VR NHN. 

 

Het AB besluit conform het voorstel. 

 

9.4 Rapportage toetsingscommissie Dekkingsplan VR NHN 

De voorzitter geeft het woord aan de portefeuillehouder brandweer, de heer De Boer voor een 

toelichting. De heer De Boer geeft aan dat het bestuurlijk een positief verhaal is, met een paar 

verbeterpunten die meegenomen zullen worden.  

De heer Dijkman vraagt naar de opvolging hiervan en informeert of nu ook concreet het 

dekkingsplan wordt aangepast naar aanleiding van de opmerkingen en aanbevelingen.  

De heer Taneja licht toe dat het hier om een belangrijke rapportage gaat en dat hij blij is met de 

uitkomst. Aan alle wettelijke criteria wordt voldaan. Het dekkingsplan wordt in december voorgelegd 

aan de raden voor zienswijze. In de bijlage komt het rapport van de toetsingscommissie met uitleg 

over welke aanbevelingen overgenomen worden en welke niet.   

 

10 Verordening financieel beleid, beheer en organisatie Veiligheidsregio NHN  
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De voorzitter geeft het woord aan de heer De Boer, die aan het document niets heeft toe te voegen 

en het als een hamerstuk zou willen behandelen. Mevrouw Van Dam heeft als lid van de 

auditcommissie de volgende opmerkingen: het DB heeft als nieuwe rol de rechtmatigheid te toetsen. 

De auditcommissie onderschrijft de aanpassingen die in de verordeningen zijn verwoord. Het proces 

van inbedding zal vanuit de auditcommissie gevolgd worden zodat de verordeningen ook op de 

juiste manier in de jaarstukken terechtkomen. 

 

De heer Ruiter heeft een aantal opmerkingen: 

1. In de stukken worden de begrippen ‘hij’ en ‘zij’ door elkaar gebruikt, de heer Ruiter ziet dit liever 

meer consequent toegepast.  

2. Bij art. 4 bij de post onvoorzien is 0,25% opgenomen. Dit lijkt weinig maar is 25.000 euro. Het 

gaat hier echter uitsluitend om formeel aan de voorwaarden te voldoen. Voor de vorm kan 

worden volstaan met een klein bedrag, bijvoorbeeld 100 euro. De heer Ruiter stelt deze 

aanpassing voor. 

3. Bij art. 5.3 staat dat het DB het algemeen bestuur informeert als men verwacht dat de lasten 

het programma overschrijden. ‘Programma’ zou ‘begroting’ moeten zijn. En hetzelfde staat er 

bij de baten van het ‘programma’. Ook hier moet staan dat deze de ‘begroting’ dreigen te 

onderschrijden. De heer Ruiter verzoek om dit tekstueel aan te passen. 

4. Bij art. 6.2 onder c staat dat VR NHN de vennootschapsbelasting apart moet opnemen. Hier is 

de heer Ruiter nieuwsgierig of het klopt dat VR NHN deze belasting moet betalen.  

5. Bij art 7.2. vooruitlopend op bestemmingsvoorstel jaarrekeningresultaat kan het DB aan het AB 

voorstellen het restant door middel van een bestemmingsreserve over te hevelen naar het 

volgende begrotingsjaar. De heer Ruiter vraagt of dit niet in strijd is met de FUGR. 

6. Bij art 12.4 onder a staat bij ‘rechtmatigheid’ dat er sprake is van onderschrijding wanneer de 

direct gerelateerde inkomsten de overschrijding compenseren. In plaats van ‘inkomsten’ moet 

het woord  ‘baten’ worden gebruikt.  

 

De heer De Boer stelt voor de technische aanpassingen op te nemen in de tekst van de 

verordeningen. Het voorstel om de 0,25% voor de post onvoorzien te vervangen door 100 euro is 

voor de heer De Boer akkoord. Reserves en de instelling daarvan is aan het algemeen bestuur, 

want de FUGR maakt uitgangspunten en is geen wet of verordening. De heer De Boer stelt voor de 

verordeningen nu wel in deze vorm vast te stellen. Dit is een jaarlijks terugkerend proces. Aan de 

hand van de notulen worden de opmerkingen overgenomen. De auditcommissie kan controleren of 

de technische aanpassingen zijn gedaan.  

 

Gevraagd besluit 

De verordening financieel beleid, beheer en organisatie (artikel 2012 gemeentewet) Veiligheidsregio 

Noord-Holland Noord 2023 vast te stellen. 

 

Het AB gaat akkoord en stelt beide verordeningen vast. 

 

 

11 Verordening controle op het financiële beheer en op de inrichting van de financiële 

organisatie Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 2023   

 

Gevraagd besluit 

De verordening controle op het financiële beheer en op de inrichting van de financiële organisatie 

(artikel 213 Gemeentewet) Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 2023 vast te stellen; 
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Zie besluit bij agendapunt 11. 

 

12 

12.1 

 

Asiel  

Terugkoppeling Veiligheidsberaad 8 september 2023  

Op 8 september 2023 vond een extra ingelast VB plaats over de stand van zaken en prognose van 

het aantal opvangplekken voor Oekraïense vluchtelingen. Vanwege de late planning van dit VB is 

het niet gelukt een vertegenwoordiging vanuit Noord-Holland Noord deel te laten deelnemen. De 

voorzitter geeft het woord aan Mevrouw Van Kampen om de stand van zaken toe te lichten.  

 

12.2 Stand van zaken  

Mevrouw Van Kampen nam deel aan een bespreking met alle bestuurders uit de regio om duidelijk 

te krijgen wat men voor elkaar kan betekenen op asielvraagstukken. En wat de taken zijn van de 

landelijke, provinciale en regionale regietafels. Vooralsnog gaat de  provinciale regietafel uit van de 

spreidingswet en moeten de gemeenten zich voorbereiden dat dit een taak wordt in de toekomst. 

De wet komt nog in de Eerste kamer. Dan zal per 1 februari bekend worden hoeveel elke  provincie 

en elke gemeente aan asielzoekers moet huisvesten, waarbij ook gekeken wordt naar de 

sociaaleconomische draagkracht per gemeente. Er komt een regeling voor de gemeenten en daar 

kan nog een bonus bijkomen voor extra opvang.   

 

De opvang van Oekraïners ligt vanaf 1 januari 2024 niet langer bij de veiligheidsregio, maar bij de 

eigen gemeente. De vraag om coördinatie zal aan de gemeente Alkmaar worden voorgelegd. Voor 

derdelanders komt een passende maatwerkoplossing voor het opnieuw inschrijven bij een 

gemeente. Noord-Holland Noord doet al heel veel. De vraag is enorm groot, zowel voor de 

Oekraïners als voor de asielzoekers. Vanuit de staatssecretaris is het verzoek gekomen om in de 

provincie NH nog 1400 extra asielplekken te realiseren. Mevrouw Van Kampen benadrukt dat het 

belangrijk is om goed te kijken binnen de eigen gemeente wat er nog meer mogelijk is. De uitdaging 

is om de vele statushouders zo snel mogelijk uit de asielzoekerscentra te halen. Daarbij ligt er ook 

een probleem bij het COA omdat niet alle papieren voldoende in orde zijn om statushouders te 

kunnen doorsturen. Het zou goed zijn dit in VNG verband aan te kaarten. 

De voorzitter bedankt mevrouw Van Kampen, ook voor de duidelijke uitleg per onderdeel in de 

memo die zij hierover stuurde. 

 

De heer Dijkman informeert naar de1400 extra plekken die gevraagd worden in relatie tot de 

verschillende regio’s in Noord-Holland, omdat Noord-Holland Noord al (ruim) voldoet aan de 

opgave.   

Mevrouw Van Kampen licht toe dat bij het doorrekenen van de spreidingswet in Noord-Holland 

Noord blijkt dat er nog wel pekken bij moeten komen. De vier andere veiligheidsregio’s in Noord-

Holland ontwikkelen ook mooie initiatieven en zullen evengoed meer mensen moeten opvangen. 

Het hebben van de vaste asielzoekerscentra in Den Helder en Dijk en Waard heeft Noord-Holland 

Noord een wat andere positie, maar ook hier zullen er voor meer mensen oplossingen gevonden 

moeten worden als de spreidingswet doorgaat.  

 

13 

 

 

 

 

 

 

Terugkoppeling Veiligheidsberaad 29 augustus en 9 oktober 2023 

Op 29 augustus heeft de heer Nieuwenburg de VR NHN vertegenwoordigd bij het VB. De voorzitter 

geeft hem het woord voor een korte terugkoppeling. 

De heer Nieuwenburg meldt dat er een extra vergadering was ingelast vanwege een spoed 

raadpleging over de derdelanders onder de Oekraïners. Door de actualiteit is dit inmiddels 

achterhaald. Verder zijn er een aantal benoemingen geweest op portefeuilles. Ook is een 

geactualiseerd proces Wet herijking veiligheidsregio’s afgestemd voor het inrichten van het 
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wetstraject en hoe de belanghebbenden hierbij worden betrokken. In het Veiligheidsberaad van 

9  oktober zijn de vraagstukken met de beoogde oplossingen besproken met de minister en de 

opbrengst van dit gesprek is input voor het wetgevingstraject. Daar is mevrouw Schouten als 

voorzitter bij betrokken. 

 

De voorzitter koppelt verder terug uit het normale overleg van het Veiligheidsberaad op 9 oktober, 

dat bestond uit een deel zonder de minister en een deel met de minister. In het eerste:deel is een 

Position paper Veiligheidsberaad ten behoeve van formatie nieuw kabinet besproken. Hiermee zijn 

de volgende punten onder de aandacht gebracht: 

• Behoud voortgang in de herziening Wet veiligheidsregio’s;  

• Investeer in natuurbrandbeheersing (voorkomen en bestrijden);  

• Behoud de slagkracht van de brandweer;  

• Zorg voor een veilige energietransitie.  

 

In het VB met de minister zijn de door de RCDV gemaakt twopagers  aan de minister aangeboden 

en meegenomen in proces van de wetsherziening. De voorzitter verwacht dat het een lang traject 

naar de nieuwe wetgeving zal worden, ook door het vormen van een nieuw kabinet. 

 

Ook is aan de orde geweest het Protocol Interregionaal Beleidsteam (IRBT). Dit is gericht op het 

effectief en slagvaardig kunnen handelen bij een bovenregionale crisis. In het protocol is onder meer 

het voorzitterschap van het IRBT en de wijze van besluitvorming vastgelegd. De voorzitter licht toe  

dat dit gevolgen kan hebben voor het opzetten van hulpverlening in samenhang met de andere 

veiligheidsregio’s. De eigen veiligheidsregio blijft weliswaar aan zet, maar bij het verdelen van 

schaarse middelen als bijvoorbeeld shovels, pompen, grote hijskranen, over de verschillende VR-

regio’s heen, moet de coördinatietaak door de voorzitters van die veiligheidsregio’s worden 

opgepakt. Het gaat dan om hele grote vraagstukken. Daarbij zullen zij streven naar consensus, 

maar als dat niet lukt geldt meerderheid en minderheid. Dat kan lastig zijn om goed juridisch af te 

kunnen stemmen.  

 

Vervolgproces inrichting governance, beheer en rechtsvorm KCR2 

Ministerie en Veiligheidsregio’s werken aan het Knooppunt Coördinatie Regio’s – Rijk (KCR2). Het 

doel is goed informatiemanagement en coördinatie tussen veiligheidsregio’s onderling en met het 

Rijk. VB en de minister hebben opdracht gegeven tot verkennend onderzoek naar de governance, 

het beheer en de bijbehorende rechtsvorm van de KCR2-organisatie voor de lange termijn. Voor de 

kortere termijn wordt het beheer belegd bij het NIPV. Wie is eigenaar van welke data en hoe is de 

data beschikbaar als het crisis is.  

 

Opdracht inzake consignatievraagstuk – toekomstbestendige brandweer 

Er komt een werkgroep (onder de stuurgroep Toekomtsbestendig Brandweerstelsel) met de 

opdracht om het juridische vraagstuk van consignatie bij de brandweer en de veiligheidsregio in 

kaart te brengen en mogelijke oplossingsrichtingen uit te werken. Dit komt voort uit de Europese 

wetgeving en mevrouw Bonsen is hierbij betrokken via de AC Brandweer. 

 

Landelijk inzicht in geweld en agressie tegen brandweermensen 

De voorzitter betreurt het dat dit steeds vaker aan de orde is, ook in Noord-Holland Noord. De VR 

NHN heeft agressiecoaches in het collegiaal opvangteam die heel goed werk verrichten en ook 

goed doorvragen. Het blijf belangrijk dat alle incidenten gemeld worden om deze te ook te kunnen 

registreren.   
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WAS-palen (Waarschuwings-en Alarmeringssystemen) 

In 2025 eindigt het onderhoudscontract en het is de bedoeling de palen daarna in vijf jaar uit te 

faseren. VR NHN heeft hierover al een standpunt ingenomen. Er zijn ook regio’s met andere 

standpunten. De positie van het ministerie is duidelijk: palen uitfaseren en overstappen op NL Alert. 

In VB van 15 december wil VB met formele reactie komen richting minister.  

 

14 Rondvraag 

• Mevrouw Van Kampen is destijds verzocht de coördinatie van de drie GR-en rond de 

omgevingswet ter hand te nemen. Op 13 november komt er nog een bijeenkomst met de 

gemeenten en de betrokken GR-en. Mevrouw Van Kampen vraagt of het AB ermee akkoord 

gaat dat zij hierna met deze functie stopt. Alle leden van het bestuur zijn het ermee eens.  

• De voorzitter geeft aan dat VR NHN afvaardiging heeft in de BAC;s Brandweer, 

Crisisbeheersing, Informatievoorziening en GHOR. Zij stelt voor in de AB-vergadering de 

terugkoppeling uit deze landelijke adviescommissies een vast agendaonderdeel op de AB-

agenda te laten zijn. De AB-leden gaan hiermee akkoord. 

• De voorzitter vraagt de heer De Boer en mevrouw Kortenray om een korte terugkoppeling  te 

geven van het bezoek van minister Kuipers aan Den Helder, waarbij zij beiden op de eerste dag 

van de tweedaagse aanwezig waren. De minister was samen met de DG op bezoek. Zij hebben 

gekeken hoe de huisartsen en anderen samenwerken in het spoedplein; een integratie van SEH 

en HAP. Vanuit VR NHN is het gesprek op traumazorg gebracht. Deze is gevestigd in Alkmaar 

maar de kans is aanwezig dat dit in de toekomst verandert. Vanuit VR NHN is de wens 

uitgesproken deze zorg te blijven organiseren zoals nu, het gaat heel goed en is een betere 

oplossing dan vanuit Amsterdam. De voorzitter voegt hieraan toe dat het goed is om  ook aan 

anderen te laten zien hoe je kunt samenwerken en dan zaken voor elkaar kunt krijgen die anders 

niet mogelijk zijn.  

 

15 Sluiting 

De voorzitter sluit om 11.09 de vergadering af en bedankt allen voor inbreng en betrokkenheid. Er 

zijn veel mooie gesprekken geweest. Met elke stap in de besluitvorming wordt VR NHN een stukje 

beter en dat is de reden om hier samen te zijn. Nogmaals feliciteert de voorzitter de heer De Boer 

met het mooie nieuwe gemeentehuis en geeft hem als laatste het woord.  

 

De heer  De Boer bedankt ook allen voor de mooie dagen en nodigt ieder uit voor een rondleiding.  

 

 

 

 


